
Vik-Fruviks Vägförening 2021-05-25

Styrelsens framställningar för verksamhetsåret 2021

Styrelsen föreslår föreningsstämman besluta

att det årligen skall avsättas ett belopp motsvarande ett basbelopp till föreningens 
underhålls- och förnyelsefond

att uppdra till styrelsen att noga bevaka konsekvenserna av va-utbyggnaden i Näverängsområdet 
vad avser vägar, belysning och fiber.

Styrelsens förslag till åtgärder att utföras eller påbörjas under 2021

Styrelsen föreslår föreningsstämman besluta

att fortsätta genomföra planerat underhåll av föreningens vägbelysning och med den 
prioritering som framgår av föreningens dokument ”Prioriterade vägavsnitt för modernisering av 
vägbelsyningen i Vik-Fruviks”

att fortsätta genomföra planerat vägunderhåll i enlighet med föreningens dokument ”Underhålls- 
och förnyelseplan för Vik-Fruviks vägförening-vägar”

att årligen genomföra en gemensam dag för röjning av sly och buskar längs vägnätet och där 
arbetet organiseras områdesvis och där boende i området ansvarar för röjningen. Föreningen
ansvarar för bortforsling av röjt material. (Kan genomföras först när Corona restriktionerna
lättas upp).

att uppdra till styrelsen att yttra sig över Värmdö kommuns förslag till Översiktsplan

att påbörja insamlandet av aktuella e-postadresser till föreningens medlemsfastigheter.
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